
Zápis z jednání Školské rady Gymnázia a SOŠ Rokycany ze dne 26. 6. 2023 

 

Přítomni: 

Iveta Němečková (předsedkyně školské rady, zástupkyně zákonných zástupců nezletilých žáků a 

zletilých žáků), Kristýna Behenská (zástupkyně zákonných zástupců nezletilých žáků a zletilých 

žáků), Jan Zítek (zástupce pedagogických pracovníků), Vladimír Valach (zástupce pedagogických 

pracovníků), Eva Nosková (jmenována zřizovatelem) 

Omluvena: Radka Trylčová (jmenována zřizovatelem) 

Host: Pavel Vlach, ředitel školy 

 
Program:  

1. Zpráva ředitele školy o stavu a vývoji školy za školní rok, projektech a provedených 

a připravovaných změnách. 

2. Různé 

 

ad 1)  

1. Reflexe oslav 150. výročí založení školy: velmi pozitivní reakce veřejnosti na všechny akce 

s tímto související. Požadavek na   jejich opakování, pravděpodobně budou dále realizovány 

každých pět nebo deset let. 

2. Mezinárodní spolupráce: Partnerství se školou v Portugalsku, výhledově škola v Norsku. 

Kontaktována škola z Toleda – Španělsko. Proběhla návštěva Španělů v České republice, kteří 

projevili zájem o další spolupráci. Pokračuje spolupráce se školou v Trnavě. 

V plánu: Francie– Nantes, USA – kontakt na školu v Minnesotě. 

3. Vysoký počet školních akcí způsobuje časté absence žáků – bude více zohledňováno 

plánování akcí ve vztahu ke kurikulu. 

4. Stížnosti: Otevřenost jednání školy k veřejnosti způsobuje i vyšší příliv stížností – petice 3.AJ 

kvůli MOCK exams vyústila po diskusi ve zjištění, že problém lze řešit a komunikovat. Žáci 

si stěžují na občasné pozdní opravy testů a malé množství formativního hodnocení. Budou 

pokračovat školení učitelů ohledně cílů, formativního hodnocení a další podstatných témat, 

která už v současné době probíhají. 

Stížnost na nepodání informace o platech zaměstnanců řešilo MŠMT – stěžovatel nezaplatil 

a informace tedy nebyla poskytnuta. 

Stížnost na problém s jednou vyučovací hodinou navíc v IB DP oboru byla vyřešena 

okamžitě-podzim 2022. 

5. Stavby: plán – IROP za 18 mil. Kč začne cca 10 / 2023, bude se upravovat i vstup do školy 

6. Maturita – malá úspěšnost maturit na SOŠ. Ředitel školy uvažuje o úpravě formátu maturity 

z českého jazyka způsobující tuto situaci. 

7. Přihlášky – významné navýšení počtu přihlášených žáků způsobeno nejen otevřením další 

třídy čtyřletého gymnázia, ale provází obecně všechny studijní obory gymnázia i SOŠ 

Rokycany. Nejvíce vzrostly počty u IB DP a obchodního lycea. 

ad 2)  

1. Volná diskuse o stanovování cílů výuky, inovativních osobnostech mezi pedagogy a ohlasy 

zákonných zástupců žáků na vzdělávání a pořádané akce školy. 

 

 V Rokycanech dne 27.6.2023    vypracovala: Mgr. Iveta Němečková 

 

 

 

 


